

Four Events in one fair to  
generate Green Business



The **8<sup>th</sup>**

# Interbuild Jordan Fair 2015

The 8<sup>th</sup> Fair and Forum for Construction Technologies,  
Building Industry, Architecture, Decoration, Wood Industries,  
Lighting, Installation Techniques for Buildings, HVAC & R

**12 - 14 / 10 / 2015**

Halls of Zara Expo  
Near Grand Hyatt Amman Hotel  
3<sup>rd</sup> Circle / Amman - Jordan

 **ufi**  
Approved  
Event



Golden Gate For Organization Of Exhibitions & Conferences Services

Tel : 00962 6 5658501 Fax : 00962 6 5650085 Mobile : 00962 777 353300

E-mail : [goldgate@go.com.jo](mailto:goldgate@go.com.jo) [www.jordan-fairs.com](http://www.jordan-fairs.com)



The right event to generate Green Business...

## Invitation for Interbuild Jordan Fair 2015

### The 8th Fair and Conference for Construction Technologies & Building Industry



**Interbuild Jordan Fair 2014** has been organized under the Patronage of His Excellency the Prime Minister in cooperation and partnership with Jordan Engineers Association, with participation of 120 exhibitors from India (Pavilion), China (Pavilion), Greece, Hungary, Belgium, UAE, Egypt, Palestine and Jordan.

**Interbuild Jordan Fair 2015** will be the 8th Fair and Conference for Construction Technology, Building Industry, Architecture, Decoration, Marbles and Stones, Lighting and Installation Techniques. Interbuild Jordan Fair and JIEEC Conference will take place during 12-14/10/2015 at Halls of Zara Expo and Grand Hyatt Amman Hotel.

**Interbuild Jordan Fair & Conference is** UFI Approved Event and the only specialized continued event in Jordan since 2008 for construction technologies and building industry. More than 150 exhibitors are participating in the coming event covering the major exhibiting sectors: Construction technologies, building industry, building material (cement, aluminum, steel, glass, painting, chemicals...etc), stones and marble, architecture, decoration, wood industries, doors and windows, engineering consultancy, green buildings, housings, real estate, interior design, installation techniques for buildings, lighting, LED lighting, home automation, BMS, Security and monitoring, environment technologies, renewable energy, solar systems, construction machinery, tools, training, books & engineering software, HVAC & R.

**In conjunction and integration** with Interbuild Jordan Fair 2015, STONE-JO Show is accompanying the event with participation of international players in stones, marble and granite, also tiles and ceramic industries. In addition to the suppliers and manufacturers for the required tools and accessories required for this industry.

**In timing and parallel** to Interbuild Jordan Fair 2015, the JIEEC 2015 conference and SPARK exhibition are organized. Both events are including the major engineering applications and installation techniques of all sectors of electrical and electronic engineering: Electrical installation, lighting, LED Lighting, BMS, home automation, security, monitoring systems, instrumentation, computer engineering and installation, communication, engineering training and education, electrical and electronic tools.

**The attendants profile** shows the high quality of the visitors: Thousands of engineers, experts and trade visitors, decision makers, contractors, consultants, businessmen and VIP officials. The visitors are mainly from the infrastructures, governmental organizations, construction, water and industrial sectors. Countries of visitors are Jordan, Syria, Palestine, Lebanon, Iraq, Egypt, Turkey, Europe, China, India, Saudi Arabia and other Gulf Countries.

The organizing Committee has the honor to invite all engineers, professionals, experts, businessmen, the concerned companies and organizations to participate in the fair and accompanied conference and events.





The right event to generate Green Business...

Ufi  
Approved  
Event



The 8<sup>th</sup>

دعوة للمشاركة في

معرض ومؤتمر انتربيلد الأردن الثامن

صناعة البناء والتشييد - فن العمارة والديكور- الحجر والرخام - الصناعات الخشبية - الإنارة والتمديدات  
- المراقبة التحكم في المباني - التدفئة والتكييف والتبريد والطاقة الشمسية

تم تنظيم الدورة السابعة لمعرض انتربيلد الأردن تحت رعاية دولة رئيس الوزراء الأفخم بالتعاون والشراكة مع نقابة المهندسين الأردنيين بمشاركة أكثر من 120 جهة عارضة تشمل جناح هندي كبير وجناح صيني وأجنحة دولية وعربية من اليونان - هنجاريا - بلجيكا - بولندا - الإمارات العربية - مصر - فلسطين والأردن .

يتم تنظيم معرض ومؤتمر انتربيلد الأردن الثامن في الفترة من 12 - 14 / 10 / 2015 في قاعات زارا وفندق حياة عمان لتشمل كافة قطاعات الإنشاءات وصناعة البناء وفن العمارة والديكور والحجر والرخام والإنارة والتمديدات الكهروميكانيكية في المباني وأنظمة الرقابة والأمن والسلامة وتقنيات التحكم في المباني والتدفئة والتكييف والتبريد والطاقة الشمسية .

يتزامن المعرض مع انعقاد المؤتمر التاسع للهندسة الكهربائية والإلكترونية JIEEEEC 2015 والذي تنظمه نقابة المهندسين الأردنيين بالتعاون مع IEEE- Jordan و JET- Jordan وهيئات أوروبية ودولية وعربية بمشاركة أكثر من ستمائة مهندس ومختص ويشمل المؤتمر عشرات المحاضرات وورشات العمل وأكثر من مائة ورقة عمل.

يرافق المعرض أيضاً معارض أخرى مختصة في الحجر والرخام وكذلك SPARK Exhibition معرض الكهرباء والإنارة والاتصالات وهندسة الكمبيوتر والهندسة الإلكترونية والطبية ويركز المعرض هذا العام على تقنيات الهندسة الكهربائية المطبقة للمباني والمستشفيات والفنادق والاتصالات والالكترونيات وترشيد الطاقة.

يزور المعرض آلاف التجار ورجال الأعمال والمهندسين والمقاولين والمختصين والفنيين وذو الاختصاص من كافة قطاعات الإنشاءات والإستشارات وصناعة البناء والمقاولات والجهات الرسمية من الأردن وفلسطين والعراق ولبنان ومصر ودول الخليج وتركيا والهند والصين وأوروبا. تنشر اللجنة التنظيمية للمعرض بدعوة كافة الشركات والهيئات الرائدة في صناعة البناء والتشييد ومواقع المعرض والمؤتمر الأخرى للمشاركة في المعرض والمؤتمر المرافق وزيارة المعرض والمشاركة في فعاليات المرافقة .